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Mr. Angelo Gambino - . , :
¢/o Mr. Shep Attshuler Yk
Generation IV Real Estatas

771 Anderson Avenus _

Cliffside Park, New Jersey 07010

Re: MUR 374(77)
Dear Mr. Gambino: _ .

Enclosed is a copy of the conciliation agreement
signed by all parties. This copy is to keep for your
records. When the Commission is in receipt of your
check for $1,500 (made payable to the United States
Treasurer), the matter will be officially cl@uod.

Thank you for your cooperation in this matter.

Sincerely yours,

William C. Oldaker
General Counsel

Enclosure




—

7

3

-y

e

FEDERAL ELECTION COMMISSION

1325 K STREET NW.
WASHINGTON, D.C. 20463

March 17, 1978

Mr. Angelo Gambino

c/o Mr. Shep Attshuler

Generation IV Real Estates

771 Anderson Avenue

Cliffside Park, New Jersey 07010

Re: MUR 374(77)

Dear Mr. Gambino:

Enclosed is a copy of the conciliation agreement
signed by all parties. This copy is to keep for your
records. When the Commission is in receipt of your
check for $1,500 (made payable to the United States
Treasurer), the matter will be officially closed.

Thank you for your cooperatio. in this matter.

Sincayely yours,
Vﬁl;f///@

Ve
William C. Oldaker
General Counsel

Enclosure
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BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

In the Matter of

3 FEE i P12 4p
MUR 374 (76)

— N Nt N N

Angelo Gambino

CONCILIATION AGREEMENT

This matter ‘having been initiated by the Federal
Election Commission (hereinafter "the Commission") pursuant
to information ascertained in the normal course of carrying
out its supervisory responsibilities, and after the Commission
found Reasonable Cause to Believe that Angelo Gambino (the
Respondent) had violated 2 U.S.C. §§432, 434, 441b.

NOW, THEREFORE, the Commission and Respondent, having
duly entered into conciliation pursuant to 2 U.S.C. §437g{(a)(5),
do hereby agree as follcws:

1. That the Commission has jurisdiction over the
Respondent and the subject matter of this proceeding;

2. That the Respcndent had a reasonable opportunity
to demenstrate that no action should be taken in this matter;

3. That the Respondent enters voluntarily into this
agreement with the Commission;

4. That the pertinent facts in this matter are as
follow:

a. That Angelo Gambino failed to register his
candidacy and his principal campaign committee with the Federal

Election Commission in violation of 2 U.S.C. §432(a).
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b. That Angelo Gambino and his principal
cambaign committee failed to file the July 10, 1976 Quarterly
and Termination Reports with the Commission as required by
2 U.S.C. §434.

c. That Angelo Gambino made expenditures from
his corporation, Generation IV Realty, to his political
campaign in violation of 2 U.S.C. §441b.

WHEREFORE, THE RESPONDENT AGREES:

1. That the Fespondent, at all times, will
adhere to the requirements of the Federal Election Campaign
Act of 1971, as amended;

2. That the Respondent file his July 10,

1976 Quarterly and Termination Reports with the Federal
Election Commission;

3. That the Respondent's contributions from
his corporation to his campaign violated 2 U.S.C. §441b;

4. That the Respondent will pay a civil
penalty in the amount of One'Thousand Five' Hundred ($1,500.00)
Dollars pursuant to 2 U.S.C. §437g(a) (6) (B).

GENERAL CONDITIONS:

A. That the Federal Election Commission retain
jurisdiction over this matter for three (3) years subsequent
to the general election of November 2, 1976, to assure com-
pliance with the Act. If the Commission believes that this
Agreement or any requirement thereof has been violated, it
may institute a civil action for relief in the United States

District Court for the District of Columbia;
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B. It is further agreed that this Conciliation
Agreement is entered into in accordance with 2 U.S.C.
§437g(a) (5) (A) , and that this Agreement shall constitute a
complete bar to any further action by the Commission with
regard to the matter set forth in this Agreement;

C. It is mutually agreed that this Agreement shall
become effective as of the date that all parties have executed
same and the Commission has approved the entire Agreement.

This Agreement made and entered into this ,‘7 day of

W iec 4 . 1977.

r

DATE : ‘]347//73 “"Lcﬁ/éd",{%//@)

LLIAM C. OEDAKER,
General Counsel
Federal Election Commission
1325 K Street, N.W.
Washington, D.C. 20463

/
{

{ . s
B Stataels s pandosin
/5 ANGELO GAMBINO
1307 Inwood/Terrace
Fort Lee, New Jersey

i
N )

e . 7 9
DATE: ~/(Midro A2



4 N

)

7 3

BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

In the Matter of )

MUR 374 (77)
Angelo Gambino )

CERTIFICATION

I, Marjorie W. Emmons, Secretary to the Federal Election Commission,
do hereby certify that on March 9, 1978, at an Executive Session of the
Federal Election Commission at which a quorum was present, the Commission
determined by a vote of 4-0 to adopt the General Counsel's recommendation
to ratify the conciliation agreement attached to the General Counsel's
report signed March 3, 1978 in the above-captioned matter.

Voting for this determination were Commissioners Harris, Staebler,
Thomson, and Tiernan. Commissioners Aikens and Springer were not
present at the time of the vote.

Accordingly, the file in this matter has been closed.

- ¢
Aﬁz);77ldt»;4$a241z45~/ ) ! fié;7ﬁc?7lﬁt??%Lz;w

%Z6arjorie W. Emmons
Date: March 10, 1978 Seeretary to the Commission




BEFOQ THE FEDERAL ELECTION COM!‘@SION

March 2, 1978

In the Matter of )

) MUR 374 (77)
Angelo Gambino )
Teui e b B T
EXECUTIVE SES3.00
GENERAL COUNSEL'S REPORT MAR 9 1978

On December 15, 1977, the Commission found Reasonable Cause
to Believe that respondent violated 2 U.S.C. §§432(a), 434, and
441b, and sent the appropriate notification with a proposed
conciliation agreement. By February 3, 1978, no definitive
response to our proposed agreement had been received. Accordingly,
in a letter dated February 3, 1978, Mr. Gambino was given five
days to respond before the Commission would determine there was
Probable Cause to Believe. During this period Mr. Gambino had
a massive heart attack of which we were notified by a letter
from his colleague, Mr. Shep Altshuler, date February 17th.
However, by the time we received the letter, Probable Cause to
Believe had been found in the interim.

By a letter dated February 24th, Mr. Altshuler notified us
that Mr. Gambino was in the Coronary Care Unit of Englewood
Hospital awaiting a transfer to Cleveland for open heart surcerv.
The conciliation agreement was enclosed with this letter and had
been signed by Mr. Gambino when he regained consciousness. The
letter also assured us that Mr. Gambino would pay the $1,500
fine within the allotted thirty day time limit.

Recommendation

In view of Mr. Gambino's serious condition and the fact that

he signed the agreement, we recommend the Commission ratify the
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attached conciliation agreement.

3/&/ 78 _%(—)w"/py/ -,

D te William C. O daker

General Counsel
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BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

In the Matter of ) 13 FEE ¢V P4 12: 40
)
) MUR 374 (76)
)
)

Angelo Gambino

CONCILIATYON AGREEMENT

This m&tfer'having been initiated by the Federal
Election Commission (hereinafter ;ghe Commission") pursuant
to information ascertained in the normal course of carrying
out its supervisory responsibilities, and after the Commission
fouﬁd Reasonable Cause go Believe that Angelo Gambino (the
Respondent) had violated 2 U.S.C. §§432, 434, 441b.

NOW, THEREFORE, the Commission and Respondent, having
duly entered into conciliation pursuant to 2AU.S.Cf §437g{a) (5),
do hereby agree as follows:

1. That the Commission has jurisdiction over the
Respondent and the subject matter of this proceeding;

2. That the Respondent had a reasonable opportunity
to demonstrate that no action should be taken in this matter;

3. That the Respondentwenters voluntarily into this
agreement with the Commission; |

4. That the pertinent facts in this matter are as
follow:

a. That Angelo Gambino failed to register his

candidacy and his principal campaign committee with the Federal

Election Commission in violation of 2 U.S.C. §432(a).
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Agreement or any requirement thereof has been violated, it
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b. 'Lhat Angclo Gambino and hi’principal

campaign committee failed to file the July 10, 1976 Quarterly
and Termination Reports with the Commission as required by
2 U.S.C. §434.

c. That Angelo Gambino made expenditures from
his corporation, Generation IV Realty, to his political
campaign in violation of 2 U.S.C. §441b.

WHEREFORE, THE RESPONDENT AGREES:

1. That the'Respondent, at all times, will
adhere to the requirements of the Federal Election Campaign
Act of 1971, as amended;

2. That the Respondent file his July 10,

1976 Quarterly and Termination Reports with the Federal
Election Commission;

3. That the Respondent's contributions from
his corporation to his campaign violated 2 U.S.C. §441lb; |

4. That the Respondent will pay a civil
penalty in the amount of One.Thousand Five’ Hundred ($1,500.00)
Dollars pursuant to 2 U.S.C. §437g(a) (6) (B).

GENERAL CONDITIONS:

.

A. That the Federal Election Commission retain
jurisdiction over this matter for three (3) years subsequent
to the general election of November 2, 1976, to assure com-

pliance with the Act. If the Commission believes that this

may institute a civil action for relief in the United States

District Court for the District of Columbia;
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B. It\.furthor agreed that this..)nciliation
Agreement is entered into in accordance with 2 U.S.C.
§437g(a) (5) (A), and that this Agreement shall constitute a
complete‘bar to any further action by the Commission witﬁ
regard to the matter set forth in this Agreement;

C. It is mutually agreed that this Agreement shall
become effective as of the date that all parties have executed
same and the Commission has approved the entire Agreement.
This Agreement made and entered into this __ day of

g L2,

DATE: WILLIAM C. OLDAKER,
General Counsel
Federal Election Commission
1325 K Street, N.W.
Washington, D.C. 20463

PR/
é L/?f’/ 2 \/ ¢, /// ,‘.’6/{% (A,

- / 4 % - b
DATE:t‘Jﬁéwxéw A D, /7/5’ ANGELO ,GAMBINO
1307 Inwood{Terrace
Fort Lee, New Jersey .
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BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

In the Matter of )

Angelo Gambino )

MUR 374 (77)

CERTIFICATION

I, Marjorie W. Emmons, Secretary to the Federal Election

Commission, do hereby certify that on February 15, 1978, the

Commission determined by a vote of 6-0 to adopt the recommendation

of the General Counsel to take the following actions in the

above-captioned matter:

1. Find there is probable cause to believe that Angelo
Gambino violated 2 U.S.C. Sections 432(a), 434, and

441b.

2. File a civil lawsuit.

3. Approve the sending of the draft letter attached to
the FEC General Counsel's Report dated February 10, 1978.

Marjorie W. Emmons
Secretary to the Commission
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Pebruary 10,1978 -

.

MEMROANDUM T0: Marge Emmons
FROM: Blissa.'l‘. Garx

SUBJECT: MUR 374 Team $#2 Van Gelder

Please have the atuched G'neral co\mul'. Rnport

on MUR 374 distributed to the Commission and placed on

the Compliance Agenda for the Cormission meeting of
Pebruary 15, 1978.
Thknk you.
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BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

In the Matter of )

) MUR 374 (77)
Angelo Gambino )

GENERAL COUNSEL'S REPORT

I. BACKGROUND:

On December 15, 1977, the Commission found reasonable cause
to believe that Angelo Gambino violated 2 U.S.C.§432(a) for
failure to register a vrincipal campaign committee; 2 U.S.C.§434
for failure to file the July 10, 1976, Quarterly and Termination
Reports; and 2 U.S.C.§441b for making expenditures for a political
campaign fram corporate accounts.

The facts of this matter are set out in our report to the
Camission of December 8, 1977.

IT. ATTEMPTS TO CONCILIATE:

Mr. Gambino received our proposed conciliation agreement
on December 26, 1977, but our attempts to reach an agreement
with him have so far been unsuccessful. We have contacted him
by phone on a number of occasions to determine his views,
advise him of the Commission's decision to reduce the proposed
fine fram $2,500 to not less than $1,500, and request that he
make some specific answer to the proposal. Mr. Gambino said
he would write us with counter-proposals immediately after
meeting with his new attornev on January 13, 1978, but we have
received no such letter. During our phone call to him on February 2,

1978, he advised us he thought the $1,500 fine was "fair" but said he
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had "misplaced" the original copy of the aareement. On

February 3, 1978 we sent him another copy and advised

him that if no definitive response was submitted within five

davs of his receipt of our letter, we would recommend that the

Commission find probable cause to believe that he violated
the Act and authorize a lawsuit. As of this writing no
response has been received. At the executive session we
will apprise the Commission of any new information that
develops in the interim.

In view of the fact that more than 30 days has elapsed
without any firm indication of a response from Mr. Gambino,
we think the Commission should take the next statutory step
at this time.

ITI. RECOMMENDATION:

The Commission should find there is probable cause to
believe that Angelo Gambino violated 2 U.S.C. §§432(a), 434,
and 441b, approve the sending of the attached letter and

authorize the filing of a civil lawsuit.

W0 R W3

DATE WILLIAM C. OLDAKER
GENERAL COUNSEL

0



FEDERAL ELECTION COMMISSION

1525 K SUREET MW
WASHINGTON DU 20463

Mr. Angelo Gambino

Generation IV Realty Company
-~ 771 Anderson Avenue

Cliffside, New Jersey 07010

ERTIFIED MATL
RETURN RECETPT REQUESTE

= Re: MUR 374(77)

Dear Mr. Gambino:

This is to notify you that on February 15, 1978,
the Commission found probable cause to believe that
—~ you violated 2 U.S.C.§§432(a), 434, and 441b.

Ac;orclncl , upon my recommendation the Commission
= intends to institute a civil lawsuit in this matter.

- If you are still willing to settle this matter
- by conciliation, mlzase sign the proposed agre=smen
: we enclosed in our letter of February 3, 1978. Receipt
c of an executed agreement and payment of the fine
prior to the filing of suit will conclude this matter.

Should vou have any questions, you or your attorney
may contact Biz VanGelder at (202)523-4175.

Sincerely,

William C. Oldaker
General Counsel

o SOAL

"‘wc»\ﬂ,f
* Rt
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February 24, 1978

CERTIFIED MAIL

RETURN RECEIPT REQUESTED

Mr. William C. Oldaker
General Counsel

Federal Election Commission
1325 K Street N.W.
Washington, D.C. 20463

Re: MUR (77)
Dear Mr. QOldaker:

Pursuant to my conversation with Ms. Biz Van Gelder of your
office, this date, in reference to the above subject matter, I

am enclosing the signed conciliation agreement from Mr. Gambino
who is still in the Coronary Care Unit of Englewood Hospital. He

is awaiting transfer to the Cleveland Institute for open heart surgery
which is expected to be performed within the next few days.

It is our understanding that your office will take his serious con-
dition into consideration and that the extent of Mr. Gambino's
liability in signing the agreement will not extend beyond the pay-
ment of $1, 500. 00.

Thank you for your cooperation in this matter.

Very t»rﬁy yours, ~
o N ),
N ;').//”" '4 (. \\’v /é.’.’f.‘f,(f,(.//}(‘ =L
“shep Altshuler
SA/vf Director of Marketing
cc: Ms. Biz Van Gelder
Enc.

771 ANDERSON AVENUE, CLIFFSIDE PARK, NEW JERESY 07010 @ (201) 943-8700




February 24, 1978

CERTIFIED MAIL
RETURN RECEIPT REQUESTED

Mr. William C. Oldaker
General Counsel

Federal Election Commission
1325 ¥ Street N.W.
Washington, D.C. 20463

Re: MUR (17)
Dear Mr. Oldaker:

Pursuant to my coaversation with Ms. Biz Van Gelder of your
office, this date, in reference to the above subject matter, I

am enclosing the signed coaciliation agreement from Mr. Gambino
who is still in the Coramary Care Unit of Englewood Hospital. He
is awaiting transfer to the Cleveland Institute for open heart surgery
which is expected to be performed within the next few days.

It is our understandiag that your office will take his serious con-
dition into consideration and that the extent of Mr. Gambino's
liability in signing the agreement will not extend beyond the pay-
meat of $1, 500. 00.

Thank you for your cooperation in this matter.
Very truly yours,

Shep Altshuler
SA/vf Director of Marketing
cc: Ms. Bis Van Gelder

Eac.



No. 961611

CERTIFIED MAIL

" RETURN RECEIPT REQUESTED

Mr. William C. Oldaker
General Counsel

Federal Election Commission
1325 K Street N.W.
Washington, D.C. 20463
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Ms. Biz Van Gelder
Federal Election Commission

- 1325 K Street N.W.
Washington, D.C. 20463

-
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February 17, 1978

CERTIFIED MAIL
RETURN RECEIPT REQUESTED

Mr. William C. Oldaker
General Counsel

Federal Election Commission
1325 K Street N.W.
Washington, D.C. 20463

Re: MUR (77)
Dear Mr. Oldaker:

Pursuant to my conversation with Ms. Biz Van Gelder of your office,
this date, in reference to the above subject matter, please be advised
that Mr. Gambino is presently in the coronary care unit of Englewood
Hospital (201-568-3400). This can be confirmed by contacting the
hospital.

Therefore, I respectfully request on behalf of Mr. Gambino, who is

not presently represented by counsel but as per his instructions, a

60 day moratorium on any further action. Unless I hear to the con-
trary I will assume this is agreed to. If, in the meantime, Mr. Gambino
recovers I will have him contact you personally.

I thank you in advance for your help and cooperation in this matter.

Very tx;uly yours, -

/, ) / >
g/A« 7 7 "’/

" Shep Altshuler
SA/vf Director of Marketing
cc: Ms. Biz Van Gelder

771 ANDERSON AVENUE, CLIFFSIDE PARK, NEW JERESY 07010 @ (201) 943-8700

v rn/
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ERTIFIED MAIL

ETURN RECEIPT REQUESTED

Mr. William C. Oldaker
General Counsel

Federal Election Commissgjon
1325 K. Street N. W. v
Washington, D.C. 20463

l

P
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February 17, 1978

CERTIFIED MAIL
RETURN RECEIPT REQUESTED

Mr. William C. Oldaker
General Counsel

Federal Election Commission
1325 K Street N.W.
Wasghington, D.C. 20463

Re: MUR (17)
Dear Mr. Oldaker:

Pursuant to my conversation with Ms. Biz Van Gelder of your office,
this date, in reference to the above subject matter, please be advised
that Mr. Gambino ls preseatly in the coronary care unit of Englewood
Hospital (201-568-3400). This can be counfirmed by contacting the
hospital.

Therefore, [ respectfully request oa behalf of Mr. Gambino, who is

not presently represeated by counsel but as per his instructions, a

60 day moratorium on any further action. Unless I hear to the con-
trary I will assume this i3 agreed to. If, in the meantime, Mr. Gambino
recovers [ will have him contact you personally.

I thank you in advance for your help and cooperation in this matter.

Very truly yours,

Shep Altshuler
SA/vL Director of Marketing
cc: Ms. Biz Van Gelder.
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FEDERAL ELECTION COMAMISSION

JAST R SIREE T SNy
MASHING TON D0 20463

Februaryvy 3, 1978

CERTIFTIED #BTL,

REGURM IRECEIPN RECGUEBSTERD

Mr. Angelo Gambino
Generation IV Rcaliy Company
771 Anderson Avenu

Cliffside, llew Jersev 07010

Re: MUR 374 (77)

Dear Mr. Gambino:

In accordance with the request you made to Mr. Scall
of our office on February 2, 1978, I am enclosing another
Copy I DE CUE proposed conciliation agreement in this matter.
Dlease note :that the proposed fine has been reduced to
91,3\30.

We note that over a month has elapsed from the time
vou were notified of the Commission's finding that it
had reasonable cause to believe you violated the Federal
Clection Campaign Act and given the opportunity to conciliate.
During that time, attorneys from our office have been in
contact with vou on at least three occasions in an effort
to reach an agreement with you. Section 437g(a) (5) (B) of
the Act provi[es that if the Commission is unable to correct
such violation by conciliation the Commission may, if it
determines there is probable cause to believe that a violation
has occurred, institute a civil action for relief, which can
include a civil penalty.

¢

If you do not submit a definitive response to our pro-
posal within five days of your receipt of this letter, we
are prepared to recommend to the Commission that it find
probable cause to believe a violation has occurred and
institute suit.



If you have any questions, please contact Biz Van Gelder

(202-523-4175)

or Lester Scall (202-523-4052), the attorneys

assigned to this matter.

Enclosure

Sifjerely yours,

-’W’, ///w
William C. Oldaker
General Counsel
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BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

MUR 374(76)

~— N e

Angelo Gambino

CONCILIATION AGREEMENT

This matter having been initiated by the Federal

rn

t

-

Election Commission (hereina

]

the Commission") pursuant

to information ascertained in the nomal course of carrying

out its supervisory responsibilities, and after the Commission
found Reascnable Cause to Believe that Angelo Gambino (the

nt) had violated 2 U.S.C. §S432, 434, 441b.

.Ij
(0]
n
o
0]
=)
(53
b

NOW, THEREFORE, the Cdmmission and Respondent, having
dulv entered into conciliation pursuant to 2 U.S.C. §437g(a) (5),
do hereby agree as follcws:

1. That the Commission has jurisdiction over the
Respondent and the subject matter of this proceeding;

2. That the Respondent had a reasonable opportunity
to demonstrate that no action should be taken in this matter;

3. That the Respondent enters voluntarily into this
agreement with the Commission;

4. That the pertinent facts in this matter are as
follow:

a. That Angelo Gambino failed to register his

candidacy and his principal campaign committee with the Federal

Election Commission in violation of 2 U.S.C. §432(a).
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b. That Angelo Gambino and his principal
cam%aign committee failed to file the July 10, 1976 Quarterly
and Termination Reports with the Commission as required by
2 U.S.C. §434.

c. That Angelo Gambino made expenditures from

his corporation, Generatlon IV Realty, to his political

to

campaign in viclation ot GRS E s aiibr
WHEREFQRE, THE RESPONDENT AGREES:

1. That the Respondent, at all times, will

B

adhere to the reguiremsnts of the Federal Election Campaign

(te!

)
ct
tHh

2. That the Responden file his Julv 10,
1976 Quarterly and Termination Reports with the Federal
Election Commission;

3. That: the Respondent's cantributicons Srom

T

his corporation to his campaign vioclated 2 U.S.C. §441b;
4. That the Respondent will pay a civil
penalty in the amount of One Thousand Five' Hundred ($1,500.00)

Dollars pursiant ‘&0 2 UL.S.C. §437g/(a)(e) (B).

GENERAL CONDITIONS:

A. That the Federal Election Commission retain
Furisdiction’ o¥er thisimatter for three (3) years subseguent
to the general election of November 2, 1976, to assure com-
pliance with the Act. If the Commission believes that this
Agreement or any requirement thereof has been violated, it
may institute a civil action for relief in the United States

District Court for the District of Columbia;



B. It is further agreed that this Conciliation

Agreement is entered into in accordance with 2 U.S.C.
§437g(a) (5) (A), and that this Agreement shall constitute a
complete bar to anyv further action by the Commission with
regard to the matter set forth in this Agreement;

C. It is mutually agreed that this Agreement shall

o
©
Q
O
=
0]
o
(ol
14
9]
9]
rr
(=)
®
ot}
ui
C

f the date that all parties have executed

same and the Commission has approved the entire Agreement.

This Agresement made and entered into this day of
ho =2l T
o DATE WITILTAM T DRARER
82 Sl L TR Wikdo s lms O . OLJL/‘:'\:\HA o

o General Counsel

' Federal Election Commission
1325 K Street, N.W.
Washington, D.C. 20463

'
DATE: AMNGELO GAMBINO
<r 1307 Inwood Terrace
Fort Lee, New Jersey :
o
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BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

In the Matter of )
MUR 374 (76)

Angelo Gambino )

CERTIFICATION

I, Marjorie W. Emmons, Secretary to the Federal Election Commission,
do hereby certify that on January 18, 1978, the Commission determined by
a vote of 5-0 to direct the Office of the General Counsel to change the
civil penalty to not less than $1,500 in the conciliation agreement in
the above-captioned matter.

Voting for this determination were Commissioners Aikens, Springer,

Staebler, Thomson, and Tiernan. Commissioner Harris was not present

at the time of the vote.

Marjorie W. Emmons
Secretary to the Commission
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January 13, 1978

MEMORANDUM TO: Marge Emmons

FROM: Elissa T. Garr

BUBJECT : : MUR 374 Team $§2 Van Gelder

Please have the attached Interim Conciliation Report

on MUR 374 distributed to the Commission and placed on the

Compliance Agenda for the Commission uotlng of January 18, 1978,

Thankkyou.




BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION
January 12, 1978

In the Matter of )
) MUR 374 (76)
Angelo Gambino )

INTERIM CONCILIATION REPORT

On December 15, 1977, the Commission found reasonable
cause to believe that Angelo Gambino violated 2 U.S.C.
§432(a) for failure to register a principal campaign
committee; 2 U.S.C. §434 for failure to file the July 10,
1976, Quarterly and Termination Reports; and 2 U.S.C.

§441b for making expenditures for a political campaign
from corporate accounts.

On December 26, 1977, Mr. Gambino received the
proposed conciliation agreement we sent him, which
provided for a fine of $2,500.

Since that date, we have been in contact by phone
with respondent on two occasions, January 5 and 11, 1978.
Mr. Gambino expressed interest in settling by conciliation
but thought the fine was high. He did not make a counter
proposal as to the amount of the fine. He also asked if
the Commission would accept the fine in installments and
we made a suggestion in this regard; however, he made no
response to this. We advised Mr. Gambino that the Commission
would need some specific response from him in order to make

a decision as to what it would find acceptable. He said he




would write us with his counter proposals immediately
after a meeting with his new attorney on January 13, 1978.
We advised him that the Commission wants to consider this

matter without further delay.

i / / /1 /75 vﬁ)ewé//@

- " DATE WILLIAM CJ/ OLDAKER
GENERAL COUNSEL
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FEDERAL ELECTION COMMISSION

1325 K STREET N.W,
WASHINGTON . D.C. 20463
December 20, 1977

CERTIFIED MAIL
RETURN RECEIPT REQUESTED

Mr. Angelo Gambino
GENERATION IV REALTY

771 Anderson Avenue
Cliffside, New Jersey 07010

Re: MUR #374(76)
Dear Mr. Gambino:

On December 15, 1977, the Federal Election Commission
found Reasonable Cause to Believe that:

(a) You failed to register your principal campaign
committee with the Commission in violation of
2 U.S.C. §432(a); and

(b) You failed to file the July 10, 1976 Quarterly
and Termination Reports with the Commission in
violation of 2 U.S.C. §434; and

(c) You made expenditures for }our campaign from
the corporate accounts of Generation IV Realty
in violation of 2 U.S.C. §441b.

Pursuant to 2 U.S.C. §437g(a) (5) (A), "the Commission
shall make every endeavor. . .to correct. . .such viola-
tion by informal methods of conference, conciliation and
persuasion. . ." Enclosed please find a proposed Concilia-
tion Agreement for your approval. Please note the civil

penalty as noted on page 2.

The Commission has made numerous attempts to secure
your voluntary compliance with the reporting requirements
of the Act, and I hope that you take this opportunity to
terminate this matter under review by participating in
this conciliation process. Please contact Ms. Biz Van
Gelder (202) 543-4175 if you have any questions.




This matter shall remain confidential unless waived
by written consent of the person receiving such notifica-
tion. 2 U.S.C. §437g(a) (3) (B).

I look forward to your response.

WILLIAM C. OLDAKER,
General Counsel

WCO:jet

Enclosure a/s

cc: Mr. James Tamburro
Main Road and Waughau

Post Office Box 217
Towaco, New Jersey 07082
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BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

In the Matter of

MUR 374 (76)

~— e e e

Angelo Gambino

CONCILIATION AGREEMENT

This matter having been initiated by the Federal
Election Commission (hereinafter "the Commission'") pursuant
to information ascertained in the normal course of carrying
out its supervisory responsibilities, and after the Commission
found Reasonable Cause to Believe that Angelo Gambino (the
Respondent) had violated 2 U.S.C. §§432, 434, 441b.

NOW, THEREFORE, the Commission and Respondent, having
duly entered into conciliation pursuant to 2 U.S.C. §437g(a) (5),
do hereby agree as follows:

1. That the Commission has jurisdiction over the
Respondent and the subject matter of this proceeding;

2. That the Respondent had a reasonable opportunity
to demonstrate that no action should be taken in this matter;

3. That the Respondent enters voluntarily into this
agreement with the Commission;

4. That the pertinent facts in this matter are as
follow:

a. That Angelo Gambino failed to register his

candidacy and his principal campaign committee with the Federal

Election Commission in violation of 2 U.S.C. §432(a).

A A T P A A PN i b 2 e
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b. That Angelo Gambino and his principal

campaign committee failed to file the July 10, 1976 Quarterly
and Termination Reports with the Commission as required by
2 U.S.C. §434.

c. That Angelo Gambino made expenditures from
his corporation, Generation IV Realty, to his political
campaign in violation of 2 U.S.C. §441b.

WHEREFORE, THE RESPONDENT AGREES:

1. That the Respondent, at all times, will
adhere to the requirements of the Federal Election Campaign
Act of 1971, as amended;

2. That the Respondent file his July 10,

1976 Quarterly and Termination Reports with the Federal
Election Commission;

3. That the Respondent's contributions from
his corporation to his campaign violated 2 U.S.C. §441b;

4. That the Respondent will pay a civil
penalty in the amount of Two Thousand Five'Hundred ($2,500.00)
Dollars pursuant to 2 U.S.C. §437g(a) (5) (B).

GENERAL CONDITIONS:

)

A. That the Federal Election Commission retain
jurisdiction over this matter for three (3) years subsequent
to the general election of November 2, 1976, to assure com-
pliance with the Act. 1If the Commission believes that this
Agreement or any requirement thereof has been violated, it
may institute a civil action for relief in the United States

District Court for the District of Columbia;

B S
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B. It is further agreed that this Conciliation
Agreement is entered into in accordance with 2 U.S.C.
§437g(a) (5) (A), and that this Agreement shall constitute a
complete bar to any further action by the Commission with
regard to the matter set forth in this Agreement;

C. It is mutually agreed that this Agreement shall
become effective as of the date that all parties have executed
same and the Commission has approved the entire Agreement.
This Agreenent Tmade and entered ipto this  day af

n 9T

AT WILLIAM C. OLDAKER,
General Counsel
Federal Election Commission
1325 K Street, N.W.
Washington, D.C. 20463

DATE: ANGELO GAMBINO
1307 Inwood Terrace
Fort Lee, New Jersey

St o e AT




BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

IN THE MATTER OF )

MUR 374 (77)
ANGELO GAMBINO )

CERTIFICATION

I, Marjorie W. Emmons, Secretary to the Federal Election
Commission, do hereby certify that on December 15, 1977, the
Commission determined by a vote of 5-0 to take the following actions:

1. To find Reasonable Cause to Believe that Angelo Gambino
violated 2 U.S.C. Sections 432, 434, and 441b.

2. To enter into conciliation efforts with Angelo Gambino,
and as part of the conciliation that Mr. Gambino should
be required to pay a civil penalty of not more than
Two Thousand Five Hundred ($2,500.00) Dollars.
Voting for this determination were Commissioners Aikens, Harris,

Springer, Thomson, and Tiernan. Commissioner Staebler was not present

2 Marjorie W. Emmons

Secretary to the Commission

at the time of the vote.
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December 9, 1977

MEMORANDUM TO: Marge Emmons
FROM: Elissa T. Garr

SUBJECT: MUR 374 Team #2 Van Gelder

Please have the attatbhddGeneral Counsel's Report on
MUR 374 distributed to the Commission and placed on the

Compliance fgenda for the Commission meeting of December 15, 1977.
Thank you.
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BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION
DECEMBER 8 , 1977

IN THE MATTER OF

MUR #374(77)

ANGELO GAMBINO

EXECUTIVE SESSIGN
GENERAL COUNSEL'S REPORT

UILK, £ 4 :L‘/"/
I. SUMMARY OF MATTER -

This matter was referred to the Commission by the
Department of Justice, after a complaint had been submitted
to the U.S. Attorney's Office in New Jersey. The complainant
was Vito Albanese, the former campaign manager and business
associate of the respondent, Angelo Gambino. Mr. Albanese
alleged that Angelo Gambino, a candidate for Congress, failed
to file Registration, July 10, 1276 Quarterly and Termination
Reports with the Commission and that he paid all of his campaign
expenditures with funds from Generation IV Realty, a corpora-
tion owned and operated by the Gambino family.

II. HISTORY OF THE MATTER

A. Prior Proceedings:

On April 27, 1977, the Commission determined that there
was Reason to Believe that Angelo Gambino had violated 2 U.S.C.
§§432(a), 434, and 441b. Notification of the action was sent
to the respondent along with specific interrogatories. When
no response was forthcoming, the Commission subpoenaed the

information and testimony of Angelo Gambino on August 29, 1977.
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B. Alleged Violations:

(1) Non-filer violations:

Angelo Gambino was a candidate for Congress in New
Jersey's Ninth Congressional District from April 26, 1976,
to September 23, 1976, when he withdrew, and his name never
appeared on a ballot. He stated he had not considered himself
a serious candidate since mid-summer. Neither Mr. Gambino
nor his principal campaign committee, Gambino for Congress,
ever filed a registration, July 10th Quarterly, or termina-
tion report in violation of 2 U.S.C. §434. In addition,
Gambino for Congress never filed the name of its Treasurer
pursuant to 2 U.S.C. §432(a).

The registration forms of Mr. Gambino and Gambino
for Congress were filed with the Commission on September 1,
IE2IT Pl

Mr. James Tamburro, counsel for respondent, has
stated that he has compiled the July 10th quarterly report,
but the Commission has not yet received it.

(2) Corporate Contribution Violation:

The Justice Department referral indicated that
Mr. Gambino may have used corporate monies from the family
corporation, Generation IV Realty, to finance his campaign.
During his deposition, Mr. Gambino stated that all
expenditures made on behalf of his campaign were from the

1/

corporate accounts of Generation IV Realty. No contribu-

1/Mr. Gambino stated that he expended between 55,000 and
$8,000 on his campaign, including $3,000 which was paid as
salary to Albanese. An exact accounting of Mr. Gambino's
campaign expenses is impossible since he has not filed his Form
3 report with the Commission.
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tuions were received.

Mr. Gambino defended his actions by stating that he
gave "total" control of his campaign to his campaign manager,
Vito Albanese, and that he "assumed" that he was complying
with all requirements of the Act. However, all checks were

signed by Gambino.

Regarding his use of his corporate account to pay

campaign expenses, Gambino stated that he had made the original

expenditures with the hope of being reimbursed when contribu-

tions were received. Mr. Gambino stated he paid his campaign

debts with corporate monies to protect his business and personal

reputation.

III. RECOMMENDATION:

Mr. Gambino is now willing to conciliate with the
Commission. Therefore, we recommend that the Commission find
Reasonable Cause to Believe that Angelo Gambino violated
2 U.S.C. §§432, 434, and 441lb. As part of the conciliation,
Mr. Gambino should be required to pay a civil penalty of Two

Thousand Five Hundred ($2,500.00) Dollars. (See attached

conciliation agreement.
DATED:/% ?/?—7 m
/ / WILLIAM C. QLDAEER,
General Counsel
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,BLZ VAN GELDER, ESQ.

FEDERAL ELECTION COMMISSION
MUR 374

In the Matter of:

3 Deposition of |
Angelo Gambino X Angelo Gambino

TRANSCRIPT OF TESTIMONY taken by and before
THALIA T. CHAN, a Notary Public and Certified Shorthand

Reporter of the State of New Jersey, at the offices of

Generation IV Realty, 771 Anderson Avenue, Cliffside

Park, New Jersey, on Monday, August 29, 1977, commencing

¥
g

APPEARANCE S:

LESTER SGALL; ESQ.
For the Federal Election Commission.

JAMES TAMBURRC, ESQ.
For Mr. Gambino.

\Y/aga and Spinelli I Nortl\f:ieu Alvenue

Ce‘r'tiFieol Si’wovd\ana{ erorterc N est Orange, New \Jerseq 07052
731-9666
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IT IS STIPULATED AND AGREED BETWEEN the parties to
the @bove entitled and numbered cause, through their
attorneys of record, that the depositlon of ANGELO
GAMBINO may be taken upon oral examination before
THALTA T, CHAN, a Notary Public and a duly qualified Court
Reporter, and thnt the same 1s belng taken in accordance
with the Rules of Civil Procedure,

IfﬁIS'STfPUATED AND AGREED by and between the parties

: hergto, through their respective attorneys appearing herein,

that objections as to the form of the questions will be
made ét the time of the asking of the questiong and
objections as to the substance, relevancy and materiality
of the questions wlll be reserved and the same may be made
at the time of the trial with the same force and effect
as 1f made at the time of the asking of the questions.

IT IS STIPULATED AND AGREED by and between the
parties hereto through thelr respective attorneys appearing
herein that the signing of the deposition by the wltness

above named is waived.
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lANGELO GAMBINO, | Sworn.

O w e B W

Q Mr. Gambino, could you state your full name?
A Angelo S, Gambino, G~a-m-b-i-n-o,
Q And your present home address?
A 1307 Inwood Terrace, Fort Lee, New Jersey.
Q And your occupation?
A Real estate broker,
Q For whom?
A Generation IV Realty Corp.
Q And what 1s the address?
A 771 Anderson Avenue, Cliffside Park, New Jersey.
Q How long have you been employed at Generation IY?
A Since approximately August of 74,
Q And what did you do before then?
| A I was -- I was out 111 for approximately eight months,
Q And before that, prior employment?
A I wrked for Horizon Land Corporation of New Jersey,
Q In your present occupation, could you please

DIRECT EXAMINATION BY MS, VAN GELDER:
MS, VAN GELDER: TIf you would like the
record to reflect ie are at the offices of
Generation IV Realty, 771 Anderson Avenue,

Cliffside Park, New Jersey.

l1ist your duties as broker for Generation IV?

A Broker of recénd*and"reﬁpdnéibie for all of the real
: i"‘ i * » " ,~':~ ]
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lﬂg&ﬁo - direct | e _ A !

‘Iéﬁ&;te transactiohs praceeding through Generation IV Realty.

And aside from being the broker for Generation

TV, do you have a financial interest in Generation IV?

A

Yes.

Q

Yes.

Q

Y am a stockholder in the corporation.

So you are a major stockholder?

What percentage of stock?

95 percent.

Q

Do you also list yourself as a director or

officer of Generation IV?

A

Yes.
Q
Both.

Q

Which ones?

Both?

Director and president.

Q

And how long have you held these offices?

Since inception.

Q

Yes,

Q

Sinece 19747

When did you decide to become a candidate for

the congresgional seat in the 9th District of New Jersey?

I would say sometime in early March, around that

A
period,
Q
A 1976,

Could you give the date, please, year?
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| Gambino -diredt’.

Q When did you file for Congress?
A The filing was done on the exact date of reglstering,
the last day possible to register. I don't remember what

that date was. T imagine 1t would have to be sometime in

March, 1976,

MR, TAMBURRO: Off the record.

(Discussion held off the record.)

Q Do you remember when you filed for Congress?
A Tt's approximately April 29, 1976.

Q Mr. Gambino, why did you decide to run for
Congress?
A I was approached by an individual who was going to be

placing his real estate license with us, and speaking with
him about a week or so later after we had, I belleve,
processed the license to Trenton, he had come in and asked
me if I was ever interested in politics, |

Q Mr. Gambino, who was this individual who

approached you?

A His name was Vito Albanese,
Q Do you want to spell that?
A A-l-b-a-n-e-s-e,
Q Now, was Mr, Albanese in your employ at the

time he approached you and asked you to run for Congress?

A Basically none of the agents are employed by the

_ corporation, They are all independent sales agents. And he
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Bambino - direct ' 6
vas At that time--r %éiié%e ﬁhe license was in the process

' of being transferred up here, so he would have prcbably been
an independent agent.
0 Mr, Gambino, does &n independemt "agent 'mean
he 1s salaried, commissioned? How are his benefits received
from Generation IV?
A Based on his production, on commission basis,
MS. VAN GELDER: Off the record.
(Discussion held off the record.)
MS. VAN GELDER: I am going to hand
this to the court reporter who willmerk this
Agreement between Vito Albanese and Angelo
fambino on April 26, 1976 as Exhibit A.
(Agreement between Vito Albanese and

Angelo Gambino marked Exhibit A for

identification.)
Q Mr, Gambino, could you identify this agreement
please?
A It's an agreement that was signed between Vito

Albanese and myself for Mr. Albanese to become the campaign

coordinator and handle all of the dutles of a campaign

director.
Q For your congressional campaign?
A Yes.
Q Ui realize it's a bad copy, Mr, Gambino, but
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can you make‘;ﬁt;t%e firiﬁ‘iik; in-the third paragraph?
A (Witness reading from document) "“Mr., Gambino will
provide the necessary office -=-,"
MR. TAMBURRO: Off the record.
(Discussion held off the record.)

Q Could you read the third paragraph please,

A (Witness reading from document) "Mr, Gambino will
provide the necessary office space, secretary, office
materials, telephones, telegrams, transporation, and other
{tems which may be required,

"Mr., Albanese will report at 9 a.m, to whatever hours
are required without limitation as to days. All arrangements
for expenses, whether they be breakfast, lunch and dinners,
and press conferences or other appearances required, and
any and all expenses related thereto are to be conslidered
as campalign expenses and shall be reimbursed in addition,?

Q Mr. Gambino, do you remember the terms of the

contract for monetary reimbursement?

A Right. It was supposed to start around the beginning

of May, get $300 a week.,

Q From what were the dates of the contract, do

I you remember?

A Ran from the beginning of May to right around the

election, which was—I believe it was November 2 or November U4;

I am not sure,
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Gambino - direct | _ ' 8

i
1

Q ;f‘Ipi$%la§éu§até\t%isayAyou would provide all
of the offtce and Becretarial {and; support facilities, and
Mr. Gambino would do the legwork?

A Mr. Albanese,
Q Erxcuse me, Mr, Albanese,

Mr. Albanese would do the legwork and coordination?

A Yes,
Q Why did you pick Mr. Albanese?
A Well, when he had come here, he had in his background,

he said he was very heavily involved in politics; that he
had been a county chalrman; that he had been a state
assemblyman; that he had known or had associated with almost
-- major candidates and political office holders in Bergen
County.

Q Did you think therefore that he had the
knowledge to run & political campaign?
A Yes.,

Q Could you say how much authority you granted
Mr., Albanese in running your campalgn?
A Total, everything.

Q Who was responsible for the filing of the

reglistration petitions and signature petitions for the state

reguirements?
A Mr., Albanese.
Q Did you receive any information in the early
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Gambino - d!.rec‘t R T L 0 1 s 9
part of your campaién‘rfgﬁ tﬁeF%de}a; Electlion Commission?
A After ‘we had filed; wé started to receive some
literature. I;don'fFramemﬁéQ;ixagfiy what it was, But
everything at that time was being turned over to Mr. Albanese|
Some of the items I can't recall where they came from, but
from the best of my recollection that a lot of the literature
was sent to my home address,

Q What did you do with this literature from the
Federal Electlon Commission when you received it?
A I gave it to Mr, Albanese.

Q Did you ever ask Mr, Albanese what this litera-
ture was for?

A Yes, He sald 1t was Just normal literature that I

would be getting, and that whatever it was he would take care

of 1t.

Q And after that did you ever question him again
on this?
A Not really, no. I just assumed everytime I gave him

something, whatever he was doing with it was being done.

Q When did you realize that he perhaps wasn't doiTg
things that he should have been with the Federal Election
Commission?

A I started to get mailgrams at the house, certified.

Q Do you recall what time of year that was?

A It probably was somewhere around Septembef or maybe

October.
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Gambino = direet ., ru o/, v o _ 10
Q ¢ At this time what did you do with these

mailgrams from the Pederal Election Commission?
A I had called §omebody :egarqing ~= @ gouple of them
had I think a phoné numbef‘66 theéé. And i1f T am not
mistaken, I informed them that I wasn't really in the
campaign, and that everything that had been done up to that
point I just assumed had been taken care of by Mr, Albanese,
I thought that since I was out of the campaign, that they
really didn't apply to me.

Q What do you mean when you say you were out
of the campaign?
A Well, we were never really in it, We filed, and
with the situation that arose between filling prior to the
primary and then a second -- there was a second primary
because there was a question as to whether ;hat first
primary had been -- was valid, we never really got into the
campaign because we weren't -- we weren't campaigning while
the primary situation was on.

Q You mean you weren't campaigning as -- what

candidacy, what party were you a member of?

A T was running as an independent.

Q In that case did you run for the primary?
A No, no.

Q So you were only for the general election?
A Yes.
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Q  H ﬁp‘yonﬁQ@dn't.btgrﬁ,jQ?? campalgn during the
primary? ates MUK i
A Right{y (/0 _

Q 2Let!s‘ba1k about what-you did. First of all

you filed on April 29, 19767
A Yes,
Q And when did you formally terminate your
candidacy for the 9th Congressional District?
A Formally was terminated by certified letter on or

about the 23rd of September,

Q What year, please,
A 1976.
Q So between April of 1976 and September of 1976,

youwere a candidate for Congress?
A Yes,
Q In the 9th Congressional District.

At that time Mr, Albanese was your campalgn manager,

A Yes.,
Q Who was your campaign treasurer?
A Well, my mother does all -- most of my bocoks, so we

were Jjust going to make her the treasurer, because it was
normal for her to handle the bookkeeping on it,

Q Has either your mother or yourself had any
any prior experience in running a campalgn?

A No.
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Q And you have never run for elective office

ﬁefofe?
A - No.
. Q Any member of your family --
A No.
Q -- run for elective office before?

So the only person you knew who had experience in
running campaigns was Mr. Albanese?
A Yes.

Q How much money did you take in for your
campaign during the time of -- between April '76 and

September '76?

A We didn't take in any money at all.
Q . No money. You had no fundraisers?
A No. Couple of my/ friends who knew I was running

sent me checksf but'We never even deposited them or used them|
One individuai was Mr.;JOrdaﬁ-Bruno. He was a
stockbroker, and he had sent a hundred dollar campaign

check, and we never used 1t., We never deposited it or

anything.
MR. TAMBURRO: Off the record.
(Discussion held off the record.)
Q What did you do with Mr. Bruno's check? ,
A It was -- 1t was Just around someplace. We never --

I told him I would send it back to him, but I haven't been
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able to find 1t. Tt is in here someplace,

o, reg N o . j,'i "‘:1 4
Q % 'Mr.| canbing, y??*quk-no money in and you had

A it

no fundraisers?

Pt

A Right. s AR H,

] ~And basically you 41% make expenditures;
correct?
A Yes.,

Q Who was in charge of making most of the
expenditures?
A As far as the advertising or what?

Q Who made the decisions as to where to advertise

what to advertise?

A Most of it was Mr, Albanese.

Q Can we clarify something with Mr, Albanese?

Who approached whom to run for Congress?

A He approached me,

'Q At that time he was a salesman?
He was in the process of transferring his license

|
here. !

Q And he came up to you and asked you =- he thouth
you would be a good person to run for Congress?

A Yes; hecause over the years the reputation that I

enjoyed with the company was a good one, and we had built up

quite a few contaets in dealings with 1landlords and placing -1
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of the'peoplo in this area,

So basically if we went back and contacted these

ﬂpeople, you know, he felt that there would be a tremendous

basis from whiech to start out from, a recognition base.

Q What d4id Mr. Albanese do to help you achleve
this recognition base or capitalize on 1it?
A Well, the base was already there. Then what he
intended to do was to solicit for funds, to contact these
people, work with some of the lists I had had and some of
the people that knew me, contact them by phone and tell them
that I was running, and just baslcally use it as a starting
volint.

Q Did you, in fact, think he was doing all of
this during his employment?
A Oh, yes. I thought he was -- I thought he was really
getting ever?ﬁﬁing tegexher;‘

Q !In retrospect did he, in fact, do all he sald
he would do?
A No. As & mat%er of facet, it;éot to be quite
embarrassing, because there were several incidenﬁs that
baslcally shed a bad 1light on my own reputation.

| One of them was a One-to-One telethon where he had

to be physically restrained from coming out in front of the
cameras and kind of ruining the whole telethon. That was

{ on Channel 9.
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Q The Eei;thon was not a campaign fundraiser,
A No., Tt was a fundraiser I have been involved with
for two or three years for personal reQBOns regarding
retarded k1¢p tn Wif&bwbrovk.ftlt*s bgsically getting the
kids and the .people qut of the institutions into private
homes, and the'mdney thdt we raiséd Abens these centers,
And basically it was a‘Bné—toLOne situation, and one-to-one
teachling relationship with the people, have a better chance
of living.
Q And that was not a campaign fundralser so
you made no flnanclal expenditures toward that,
A No.
Q What sort of financial expenditures did you do
to help your campalgn?
A Baslcally what I did was that we adnticipated having
a fundraiser, big dinner-dance sometime in September, And
what I did was I loaned money to the campaign committee.
Q Could you explain that loan money? From where?

For what source? To campaign?

A From my own corporate accounts,
Q Where are your corporate accounts?
A Here in Cliffside,
Q Could you please name the banks in 1it?
A The main accounts up until September, part of October

were at the Hudson United Bank in Cliffside Park, New Jersey.
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And ‘there was at one point, we had started to swith accounts

switch banks, and that was the MidLantiec Bank 1in Ridgefield.

Q What names were these accounts under?
A The first account was under Generation IV Realty

{1 B a y % . i
Corp. The second account was,BQnérytion IV Realty of Central

i

Bergen, Inc,
Q | And the intént Mas to bake the money from the

: , £ g -
Generation IV &ccount which was what amount —-—-

A Well, we ==-

Q -- for deposit?
A At the end you mean?

Q For this.

The fundralser you were talking about, was that at

the Imperial Manor?

A It was supposed to be,
Q How much money did you expend for that?
A Hundred dollars,

MS. VAN GELDER: I would 1like
to give this to the court reporter and
have her mark this Exhibit 2, invoiece
from the Imperial Manor Restaurant,
Paramus, New Jersey.

(Invoice from Imperial Manor
Restaurant marked Exhibit B for

identification.)




) R 0 |

S R TR N T S
o | Qambino - direct _ T At & 7

by Q Mr. Gambino, d1d you sign hik $nvolce for a
2 {| fundraising dinner for the Gambino for Congress Committee?
3 A Yes,
4 Q When did you sign 1t?
. sl A % would;say Iafmet%me :L,n J'pq_e.:_ You can see the date
6| on 1t, T15s LA 1os Al
7 | Q _' On the lower lefthand carner maybe?
8 A No. Ig'_s up here; Jux"lle‘ 24, :19'76.
e 9 Q And when.lv.ras“ the fundraiser to be held?
kY 1o A September 11, 1976,
i 11 Q Wes 1t in fact held?
b 12| A No. It was never held,
e 13 Q How much money 3i1d you expend to reserve
:_ 14 _this room for this?
(= 1511 A I put down a hundred dollar deposit. :
m; 16 Q Did you pay cash or check?
h.;'. 17 A Pretty sure it was a check.
a 18 Q And can you remember frqm whieh account it
E 19 || was?
f 20l A I belleve 1t was from Generatlion IV Realty account.
; 21 Q The Lodl account or the Cliffside Park?
. 22 A Cliffside Park.
23 | Q Mr, Gambino, with respect to the Imperial
24“ Manor fundraiser, was the place and the idea, was that yours
25 or Mr, Albanese?
EEah P e ety 1. 4 T L Er s A e SR iy et
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A Mk. Albanese, I believe the owner was a friend of
his,

Q But you went and looked at the place?
A Both of us went together,

Q When did you decide to cancel? Do you rememben

when you decided {o cancel that? %
A Tt was probdbly, the ‘early part ‘of July, 1976.

Q Were there any other fundraisers or get-togethers,

L% |

coffee partiesyyh;gh were given for.the Gambino for Congress

@

Committee?
A None.,
Q In fact, since this was never held, there

weren't any?
A No.

Q What other types of expendltures were made
for the Gambino for Congress ==- |
A Had some advertising expendituresg campaign literature
posters, handout cards, stationery, envelopes,

Q Do you have any idea of how much money was
totally expended for the Gambino for Congress?

A With the money that I had given Mr. Albanese, T would

say somewhere between 5- to 8,000.

Q 5,000 to 8,000?
A Yes.
Q And that includes the money that was paild to
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1 Mr., Albanese as the campaign manager?
2| A Yes,
3 Q And that total contract was about $3,000 to
4| Mr, Albanese?
. 51 A Well, the total was -- it was suppased to be $300
6 a week starting May 23, continued weekly until November 5.
7 I would say it probably was golng to run for around 20-
8 | something weeks., It was around $6,000,
i 9 i Q How much, in fact, did you pay him?
: 10l A Somewhere around $3,000,
— 11 Q What was the reason for him ---
i 12 A As we got ~- as we got into the -- as the months
: 13 || started to go on, I found that Mr. Albanese had a drinking
.= 14 problem, and he wasn't performing any of the duties that he
= 15 | was originally supposed to be doing.
:“g 16 And I would say sometime 1in early July, it was known
é 17 to him that I wasn't really going to continue with any part
i 18 of the campaign, and I continued to give him dollars even
g 19 || though 1t wasn't the original $300 a week. I had given
f 20 him -~ I think I brought it down to half of that amount.
" 21 I -- more or less a moral obligation to keep some
. 22 money in his pockets rather than Just let him go back to ==-,
23 Q Was that money still from the Generation IV
24 accqunts? AL L B
2s || A Tes i Wi L3V L et i
W oo el Mg e
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Q At this time you.had Ro hopes or having
contridbutions reimbursing the Generation IV money?
A No, I wasn't -- 1 wauldn'tvhave even.takeh any at

that point. When I was -- that 1t was just, i1t was Just

ridiculous to even get involved 1in it.

Q This was July you say?
A T would say sometime in July.
Q So 1f we can focus for a second on some

of your June expenditures when you weren't quite sure

of Mr, Albanese's drinking problem and was still a viable

| ¢andidate, T have here -- I will have this Exhibit C.

This is an invoice from J, M&t Associates, June 8,
1976 for $396.62.
(Invoice for $396.62 dated June 8, 1976
marked Exhibit C for identification,)
Q Mr. Gambino, is that your signature down on
the bottom? Is that your writing, handwriting down at

the bottom? Can you recognize that?

A Yes, That's my handwriting.

Q Could you please read what the handwriting
says?
A It says Paid, Generation IV; to be reimbursed by

Committee, $396.62; Check No. 3631,

Q So 1s 1t a falr statement to say that you made

this out of your Generation IV accounts and were hoping to be
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”;reimbursed bé the Gambino for Congreis Committee?

A Yes.
Q How did you know to use J, Mat Assoclates?
A J. Mat had béeh loing some advertising work for

i Generation IV; new card layouts, new logo, some brochure

O ® N wn o» W

,,gc.
|

work, Just general advertising for the corporation,

Q Did they extend you as Angelo Gambino,
President of Generation IV, credit that they would not have
given you had -- if you were just a new timer in the political
field?

A Yes, yes. Based on the assoclation through the
company plus my credit account with the Bergen Record which
Is our largest medium, Generation IV has tremendous
advertising accounts that nobody would really question
whether or not they would pay the bills, Sq based on this
strength, we had found that in dealing with a lot of people
who #et involved in campalgns, that everybody wanted their
money upfront. But with people who knew me, they were

more than willling to do the work, knowing they would get
pald eventually by, you know, by myself,

Q So you were basically extended credit on the
basls of your business relationship iIn the community and
the size of your corporaiton?

A Yes.

Q Mr. Gambino, when did you ever use any of these

e ——
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advertising brochures that you put in?

h We used a few pleces, I would say out of #40- or
50,000 pieces that were done, I don't think we used more
than a hundred or so.

In fact, I have kept most of the stuff in my own
garage, not for sentimental reasons, but for the fact than
when we saw that this thing might be a potentlal problem,

I kept hold of the stuff to kind of prove the point that
none of this campaign literature had been used at all,

Q The onl& literatdfelthqt were used was parhaps
the ads in the Fort Lee News and the pictorial,

A They were some local ads that were used, which had

already been -+ alraady ran'in the ‘newspapers, and a couple

of the handout cards that Mr, Albanese -- there were some that

were 11ke outside here in the office that were just left for
peopie to take,
MS, VAN GELDER: Off the record,
(Discussion held off the record.)

MS, VAN GELDER: This is going to be

Exhibit D, and this is a contract between Angelq

Gambino and Action Ads which may not have been
used, which T would like you to look at,

(Contract between Angelo Gambino and

Action Ads marked Exhibit D for identification.)

Q Mr. Gambino, Exhiblt D seems to be a portion of

)
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a contract or the final page of a contract between youﬁself
and Action Ads., Do you recognize this at all?

A Tt's a —— I think it's a second pape to a contract
witﬁ Action Ads for bus signs which were supposad to be

for the month of September and October and was a couple of

thousand dollars a month,

Q Can you say exactly how much a month?
A Tt's written here: $2187.50 per month,
Q Did you actually pay that amount of money?

A No.. We had -- when we had done this back in June

when we had;éig;ed this originaiiy;jﬁe had paid a thousand
dollar deposit to feserve the space: and we lost a thousand
dollars, too.: |

Q This fhéusaﬁd-dollars'that you lost came from

which account?

A That came from the Lodi acecount,
Q 0f =—--
A Generation IV,
Q Sc this was your Generation IV Corporation

realty account?
A Yes.

Q But what 1s the name of or the signature of
Excelslor Information Service below that?

A This was a company that Vito Albanese had been using.

I don't know, Y don't know i1f it existed or not, or I had
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ﬁQVer really been familiar with the name. I had never -- it
ﬁeVer'rang a bell with me. I know he had an Excelsior
Travel . Company. |

Q So although it says paid, Excelsior Information
Service was paying the bill, and in reality Generation IV
paid for 1t and was hoping to be relmbursed.

A. We pald. What happened was I asked them, I said

in the event -- I think at that time I started to question
about getting into the campaign, and even as early as June
I had asked him,

I sald if the campaign doesn't go through, could
Generation IV take the space so we don't lose any money.

So they said that we could. And then when we went to use
it for Generation IV, they sald it was for the campalgn and
I lost the thousand.

Q ?fmr. Gampinq, on the-top of that 1t says --
although thé.l97ﬁ?Achwi$ repeéied étfthe time you took out
your ad, on tep of that it just mentioned that you wouldn't
violate the Federal Election Cointigaaan,

At that time you were still under the impression that
all things were in compliance because Mr, Albanese was taking
care of them?

A , Yes.
Q So what happened when you saw the Federal

FElection Ag¢t, you JuSt assumed —---
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A Just assumed that everything we were doing conformed
to it, because these people were friends of his, too. The
guy that was selling the ads was a very good friend of Vito
Albanese.

Q I see, So basically to summarize, you thought
that Vito was handling everything?

A Yes.

Q And that Excelsior Information Service was some
sort of entity that Vito had brought with him?
A ‘ Yes.

Q  And that you didn't question when you saw thingp
come into Vito because you ended up paying it yourself?

A Yes, I had thaﬂQ?t everythling he was doing -- I was
relying on him ieing'tﬁéfékpért, an&'T»Just assumed that he
wouldn't do anything‘that w@uid'gétémé involved in anything
$llegal or againgﬁﬁany?{edgggg;law.;
(Recess of U5 minutes due to personal
business of Mr, Gambina)

Q To refer back to Exhibit A for a second, when
you signed that agreement did you notice the first paragraph
of the agreement between yourself and Mr, Albanese included
Excelslor Information Service?

A Yes, I saw that, I didn't even ‘think to dquestion it
or anything. He had basically prepared this, and when he

brought this in I really just signed it because Barbara had
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gigned 1it.
Q Barbara.

A My secretary, so I assumed she knew the contents of 1t
Q To the best of yur knowledge, is Rxcelsior

Information Service a corporate entity under the State of
New Jersey?

A I saw something come through with Excelsior Infor-
mation Service, Inc,, or Corporation, but I don't know
whether it 1s or not.

T don't know if it was a legal entity, because
Vito signed 1t, this first. I looked down here and his
signature with no relation to any compaﬁy.

Q When you say you saw hls signature, you saw
his signaturg‘op the conxractwrathen than agreement =--

A Yes.é ‘

Q :'u- between you and he.  Not on the Exhibit D.
We are talking about Exhibit A when you signed it,

A On Exhigiﬁ A, yes. :

Q To the best of your knowledge, did Excelslor
Information Service or Vito Albanese individually ever pay
any expenditures for the Gambino for Congress Committee?

A Some minor expenditures that he had laid out of his
pocket that I reimbursed him,

Q Would this include == I noticed a reimbursement

| for a feast.
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A Yes,
QF Could you tell us =--
A There was some out-of-pocket expense for buibs and

lighting and electrical service to hook up a booth at a

feast that was held locally, like a falr-type thing.

Q Thils was a feast in honor of a saint?
A Saint, right,
Q At that time, the check that you reimbursed

him for that, would you make a notation for what the
reimbursement was?
A Yes, yes. It was noted in the corporate books.

MR, TAMBURRO: Off the record.

(Discussion held off the record.)

MS. VAN GELDER: This is Exhibit E,
ﬁhis #s a 'series 917¢hééks that are stapled
éogetker; This one we are interested in is
iséétémher 23, 1976, check number 4007, from
gﬁg;eenqration\Iv.Beklty Corporation signed
by Mr, Gambino and made out to Vito Albanese
with the noétation regarding reimbursement -
feast expenditures.

(Series of cheoks marked Exhibit E for

identification.) B

27

Q Mr, Gambino, I believe the second check on the

page says "Reimbursement for feast expense," Is this the
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reimbursement you were speaking of?

A Yes,

Q This i1s also pursuant to your agreement which
said that you would reimburse all expenses that he made?
A Right,

Q If you remember back to the contract, third
paragraph, which said that you'd reimburse him -- now just
to recap bécause of the break, he'd do all arranging and
set-ups, and you'd pay for the phones, the secretaries, the

office space —=-—

A Right.
Q Did you have a campaign headquarters?
A Yes, we had., We had rented a locatlon in Fort Lee,

at 795 Abbott Boulevard., This was basically going to be
set up as dual purpose., We would take 1t for campaign
offices unti& the elehtidn, and after the electlion I was
golng to use it as a sort of a bookkeeping office, controllink
‘office,. v

Q During the electlion did you use 1t as a
bookkeeping-controlling offlce,.
A We were only in there about three or four days, so we
really didn*t use 1t as anything. |

All the furniture was placed in there, and all the
desks went ovei'theré; books, the records, campaign

11tgrature had gone over there, But there was an altercation
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that occurred, and we never even used the place.

Q You said all the books and the furnishings were
there. Did you ever use any Géneration IV qusonnel over

%here for any amount of time?

A Yes. My mother had been over there, who is the
bookkeeper,

Q Your mother 1is the bookkeeper?
A And my secretary had gone over, Barbara.

Q For how many days and for what period of time

were you in this campaign office?
A T would say three or four days, the most.
Q During what month? Can you pinpoint, do you

know perhaps the month?

A Probably July; right after July lth, that week,
Q You say the week of July 4,
A Yes. . I‘would say:tné=week of. July 4,
Q % And &ou méVed out around what time?
A Well, we moved out. We left the stuff there. We

moved out 1mméd1até1y.,»We Just closed down and got the bookg
out of there and e§erything and just left the stuff there
until we could get a mover to move the stuff out into the
garage.

Q At this time you moved them out but had paild

rent as the campaign office?

A Yes, right.
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- Q How much money did you end up expending for

this campalign —--

A About a thousand dollars,

Q About a thousand altogether?
A ~ Yes,

Q A thougand for a week'!s worth of the campaign
office?
A Yes. Wh#t had happened, we pald one month in advance.

When we got out of there almost immediately, we had made

a commitment to the man in writing to rent it for, you know,
é ronth-to-month basis for no less than three months., So
what'happened, we basically lived up to our commitment,

paid him for the amount of time he could have rented 1it,

Q When you say "we paid him", who actually paid
the money?
A Out of the corporation.

Q Out of Generation IV?

- IS K i P

A Yes. '1' AR :

Q Anﬁ 1t was}never reimbursed by the Gambino
for Congress dommiﬁtee?f |
A No. a TR

Q Also were there any incidental expenses, like

who pald for the phone, for the furniture?
A Furniture we had because we had closed down an office

in Paramus., So we had furniture that we were using out of
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1| out of that offise that went up there,

2 Q What about the expenditures for installation
3 | of phones and phone service?
41 a That we paid for, too. That was pald out of the —-
. 5| in fact, what had happened we paid a deposit to the phone
6 company. Since the phones were never used, we just had
7 || them terminated, and they deducted their cost of installation
8 || and the few days that the phone == I don't know how long
o 9 | they charged me for the phone, and then what happened they
:T 10 | gave me a credit refund for a few dollars, whatever 1t was,
o 11 Q Mr. Gambino, when you say, We received a
¥ 12 refund back from the phone company or We had the furniture,
m 13 | who is "we"?
heg o
<r 14 || A Corporation.
C?, 15 Q Corporation being —--
ﬁ 161 A Generation IV.
v 17 Q : When yb_gré speeking of Generation IV, I

18 || notice there ‘are two different sets of‘checks, two different
19 || sets of books which Genefation IV uses. Those books are

20 | which account?

PENGAD CO.. SAYQNNE, N.j. 0J002

211 A One 1s Generatlion IV Realty account, and the other
. 22 || one is Generation IV Realty of Central Bergen, Inc.
23 Q Often times there would be two checks to the

' 24 || same person,

25 A Well, we used to make ~- knowing we were golng to
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take the money back, what I did was I used to make a dual
dsbursement, Whatever disbursement -= I would cut 1t in
half; make one disbursement out of one dccount and one half
out of the other.

Q Just to cap things up, Mr. Albanese was your
campalgn manager,
A Yes.

Q And was your mother really the == 1s her name
Isabelle Gambino?.
A bYess

Q Was Mrs, Gambino ever the formal treasurer,

or what was her real duty? D1ld you ever appoint her treasurer?

A Well, not formally. If we had opened a campaign
account, if we were going totake funds in, she was going
to be the treasurer,

Q If you took funds in, where did you plan to
deposit these funds?
A We anticipated opening a separate account and keeping
everything separate and then pay back the corporation the
monlies that were 1oaned to the campaign committee.

Q Are you familiar with the words "seed money"

i
el

in that you WQne;uB;ng Generation Iﬁ to start your campaign,
the money from Generation IV started, and when money came in

to pay bills you would reimburse Generation IV as any other

1 A LS i
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A What had happened was that we —- most of the bills
were paid after tﬁe fact, because what had happened, we
anticipated having the fundralser, We didn't have it,
and what had happened was we had to pay these outstanding
bills, We Just couldn't -- these people, you know,
basically usedme as a personal reference and I just could
not pay them, I could have elected at that period not to
pay them, but I couldn't do that because it would shed a
l1ight on my own credibility.

Qe Is it a falr statement to say, for instance,
with the Fort Lee News or with J. Mat, with some areas
they gave you credit breaks because they knew you the

person and if you defaulted on them, it would represent

your company?

A Yes, right.
Q When d1d you actually fire Mr, Albanese?
A T think i1t was -- it was never really a firing other

than Just a break in the assoeiation, I transferred his
license to another broker and requested 1it, and that was
sometime in September, We just terminated the association,

Q Before you terminated this association, did
he revert back.to a salesman position?

A Yes;T

Q For Generation IV?

A Yes. He was working out 1n the offlce as a sales-

33
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person, because we weren't doing any more campaign, anything
regarding the campaign at all, This was probably the
latter part, the early part of September or something like
that, middle of September,

Q During the time then between the time --
the contract of April 23 or 26, excuse me, 1976, and
September 23, 1976 when you were a viable candidate for
Congress, do you know if Mr, Albanese actually ever solicited
money on your behalf?
A He prepared some mallers to some of the people in
the real estate business, but I don't know if they ever
went out for we still have them in sealed envelopes., I
don't remember sending them out, I Just didn't want to get
involved with soliciting money from anybody knowing I wasn't !
Iin the campaign.

Q So would you know whether the Excelsior Real
Esate which was actually T guess Mr, flbanesse ever solicited
money on your behalf?
A No.

Q Did you ever solicit money on behalf of
Gambino for Congress?
A No.

Q } Did-Genefgt;on,IV ewgr contribute any money
other than what 1t expécféd to be féimbursed?
A No; céﬁtfibut19n§,7no,:¥‘;

L # % 4
3 k.
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Q How would you label then the expenditures

from Generation IV?

A We figured.we would loan the campaign committee money,

and we would get it back when we did a fundraiser, But

then what happened, as I said before, we stopped running.

Meanwhile all the printing materials had been ordered and

dollars had been spent and stuff had been printed., I just

could not not pay these people, I had to pay them. I would

not let them like eat the stuff,

Q - Now, you are as you sald before the president

of Generation IV.

A Yes.
Q And you get a salary?
A Let's see, yes., At that time I was drawing a

salary up until I would say April of 1977.

Qi From the period of January 1, 1977 to
April 23 -- I'm sorry, January 1, 1976 to April, 1976 when
you filed, you Wére‘dvaﬂing straight salary?

A Yes. & U L3 LA

Q From :Generation IV?
A Yes, “‘ 1 WS LTE

Q H;w many hours a week did you work for that
salary?
A Well, probably 80 hours.

Q During the period of your campaign, April 26
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to September .23, 1976, how many hours a week did you work

for your salary? Was it the same salary?

A Yes,
Q How many hours a week did you work?
A For my salary?
Q Yes,
A Same thing.
Q So how many hours a week did you campaign?
A None. T hardly campalgned at all, T didn't do any

campaigning; never even shook a hand T don't think.,
Q Then from the period of September 23, '76

unt1l December 31, '76, how many hours a week did you work?

A In.real estate?

A Q Yes., »

A Full time about the same; 60, 70, 80 hours a week.
Q Mr. Gambino, did you ever serlously consider

yourself as a candidgte for —--
A Not really., Just at the very beginning when we
filed. Afterithat wheniI had started to meet the people,
I realized ﬁﬁat T had ‘beer in tﬁe ;foﬁg situation and 1t
wasn't my tyé@ ofls£;t3£§ob. ;Eut'I ﬁénd of got caught up
in 1t, and T get stuck into dpir; ' .y

Q Mr. Gambino, when we talk about Generation IV
which you are the president of and which you have worked

full-time for for the last year, are we just talking about

36
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"1 || Generation IV Cliffside, New Jersey, or is there more?

21 A " Both, There 1s another office, TIt's the Lodi

3 | offtce, which is a branch office of thls office,

4 Q But that 1s also the same gqorporation under the
. 5 | corporate codes of the State of New Jersey?

6. A It's a separate corporation,

7 Q A separate corporation?

8 A Yes.,
A § : Q And 1is there a separate article of

5 HdJa

10 || incorporation then?

g o ‘ll A Yes.
B 12 Q And separate bank accounts?
& A Yes
ke 13
< 14 Q Was there a third article of incorporaticn
o 15 in several corporations for the Paramus ---
q% 16 A Yes.
& 17 e Q And there was a separate bank account for that?
g
§ 19 Q Did you ever make any expenditures on the
g Paramus Gendration IV?
< 20 ¥ ‘ ! % 5
2 g I donft.%§%nk S0, iny
. 22 Q S0 you made youf expenditures from the
24 Cliffside Genetation IV®
A And the Lodi.
24
Q And from the Lodi?
25
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A Lodi,
Q Iz that L-o-d-17
A Yes.
Q Under the Generation IV Lodi corporation, who

are the major stockholders?

A

the Lodl corporation for your campaign?

A

hundred percent owned by ‘your father?

A

T believe my father owns that a hundred percent.
Q Your father owns that a hundred percent?

(Witness nods head,)

Q And what ~='are you a stockholder of the Lodl —+-
No, .

Q Do you have the power to sign checks ---

Yeas,

Q -~ from Lodi?

Are you a director or ---
Director and president.
Q President of the Lodl corporation.

Did your father realize you were expending money from

I would say so,

Q But to the besf of your knowledge, itt's a

Yes, o b 7eg
Q And your father's name 18 ---
Salvator Gambino.

Q When was that incorporated?
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A We can check that, but it was probably around March

of '75,

. Q Was then the Lodil corporation a sub-section
of this éorporation?

A As far as the branch office, as far as the licensing

requirements, yes.

Q And 4o you draw a salary from thé =--
A Yes,

Q -- Lodi corpofation?
A (Witness nods head.)

Q Do you take any commissions from the Lodl
cbrporation?
A No.

Q Do you get any dividends from the Lodil
corporation?
A No,

Q Why wasn't the Lodil corporation just Lodi

office, just a part of‘the Generation IV corporation? Why
is it a separate corporation?

A We did it from a liability aspect, In the real
estate business, the 11ability is guch regarding fair
housing and,migrépgggeﬁtation th dealing with customers
that from a 1labillity standpoint 1t was always good to

have Dbecause there were two different people working in

4

| two different organizations, so basically we are responsible
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Vfor‘hoth. But there was a question of then also the
bqeﬁk;eping-control, and they have each office on its own
P % L, so we can -- rather than put &ll the money into one
pot, we can easily establish whether it was making a profit
or not, and certaln percentages for budget analysis and
cost controls would be a lot easier to follow each corporatign.

MR, TAMBURRO: Off the record.
(Discussion held off the record.)
Q Mr. Gambino, you realize you have never filed

any reports from the Federal Election Commission?

A Yes. E
Q And, of course, you intend to, %
A Yes.
Q But the records that you have shown us today are

solely the records of thé Cliffside Park corporation,

A Yes.

Q And there are mirror records for the Lodi
corporation?
A Yes,

Q How were the disbursements which are made from |

your corporate books made? What are they labeled as? Are
they from the general =--
A We have various headings. We have payroll, federal

taxes, soclal security withholding, transfers, petty cash,

There is a general column., A lot of things just g0 into
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general that don't have their own specific column,

Q How 414 you label the disbursements?

A Which disbursements?
Q For your campaign?

A A1l of them were labeled campaign aexpenditure loan.
Q Campaign expenditure loan?

A Yes,
Q And the Lodl office 13 exactly the same?

A Yes,
Q Was £ in the general column?

| A Yes.

Q Because you had two corporations and from your

general column, that 1s why, for instance, Mr, Albanese
could have recelved two checks?
A Yes.

Q On the same day signed by the same person, but
two different checks?
A Yes. Plus the financial bﬁrden of him taking money.
Since we anticipated getting the money back, we didn't want
to take -- fiﬁﬁncial burden of takidg the money out of one
corporation, so we always usuglly'split it wap,

Q Mr. Gamﬁiqo, at any pime during your campaign,
were you ever notified éhat yoﬁ éoulé not commingle your
funds?

A No, I was golng to say we were very familiar with
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the commingling, because it is one of the statutes regarding
real estate. So we have -~ like we mgintain a separate
escrow accounﬁ, and so basically I am very familiar with
the commingling laws.,

Had anything been saild to me about having a separate
account and not commingling, I mean 1it's normal practice
not to do 1t, and we were used to it, It's not something
that would have been strange to me to say you are not
allowed to commingle. ; am familiar with the term. It is

pﬁrt of the real estate law, and had anybody mentioned the

. word, separate accounts would have been set up Immediately.

Q And the reason that no one mentioned the word
was why? What 1s the reason you didn't know?
A I had no knowledge, and I just assumed that if
something had to be done, like it should have been said to
me by Mr. Albanese,

‘?.MS.'VA§~GELDERi I have no further
questions, “Mr; Tamburro would you like to
qnestion him?

CROSS EXAMINATION BY MR, TAMBURRO:

Q Mr., Gambino, in reference to your prior
testimony early on, you mentioned that you were 11l or
you suffered from an illness?

A Right,

Q In 1976 and particularly during the time of
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that so-called campalgn, did you suffer any residual effects

of that 1llness?

A Yes.
Q What 1s the exact nature of the 1liness or the -
A It's a phlebltis condition and clotting; blood clots.
Q Are you s8t1ll under doctort's medication at
this time?
A Yes.
Q And decctor's instructions as to the treatment

of the 1llness?

A Yes. It's considered a permanent disability. I still
wear surglcal stockings, and T still take anti-coagulants.

Q Did you have any periods of time in 1976 when
this campaign was on that you suffered any effects of this?
A Yés. My leg had ulcertated from all of the -- a lot

of the work T had dene in Paramus.

Q That work belng the closing of the Paramus
3 i Y & 2 M P e T & '
: Y. w5\ g §
office? g y 'me: s
A The closing of the PQramgs oﬁrice got to be too much,

and my left leg ulcerated, anaiI’had to get off my feet

TREL =
1 i
i

for a couple ofliééks.
Q In other words, you lost some time from work

as a result of this?

A Oh, yes,

Q At that same time, again in the same time
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period of, say, May through September, 1976, you stated
previously that or did you -- if you did not state 1t

previously, was your wife preégnant at that time?

A Yes.

Q What month in 1976 did you wife give birth?
A | June 27, 1976,

Q Were there complications with that pregnancy?
A Yes.

Q Did you have to take off from work at that
time --—-
A Yes;'énother coup}e'offweeks;%

Q -- to éssi;t your wifg?

About How much ' time did you lose from work at that

time?
A A couple of weeks,
Q You don't know exactly how many weeks?
A At least two, because she was in the hospital a

whole week, which I had been basically staying at the hospitall
with her, Then at least another week when she came home.
She wasn't able to take care of the baby, so I stayed home
and took care of her and the baby.

Q You also stated at that time generally within
the framework of May through September, you were closing
the Paramus office?

A Yes.
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:Q Which I believe your prior testimony will bear

out the exact date of the testimony which was again?

A Sometime in May.
Q But again within that general time frame?
A Yes.
Q Was your office very active in the summertime
of 19762
A Yes, extremely busy. The months of June -- well,

golng back to April, May, June, not so much July, but

August, these are our top months, These are our busiest
months in the year,:. » = X 3
-? 1
Q Is there a carryover, 8ay, from June through

August as far/as business deals that are written, as far

as contracts?

T Tu i U A gl i

A Yes, beééuse conéracts, there 1s a tremendous amount
of the business that 1s done in May which 1s one of the top
months, and that carrles through usually into July.

Q Now, 1n Peference to the situation with Mr,
Albanese, you mentioned only one or two specific instances
where there was some problems with him.

Was there more than one incident involving Mr, Alba-

nese'!s conduct and behavior in public?

A There was almost dally situations at one pcint,

Q Both in the office and outside the office?
A Both in tne offlce and outside the ofrice,
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Q Did you at that time feel that this had an

effect on your professional reputation?

A In the real estate business, yes, It started to

reflect on -- people in the office were almost ready to

Q This was although his ostensible capacity
was one of campaign manager or coordinator began to affect

your business relationship?

A Yes.
Q And your professional relationship?
A Yes.
Q Are you presently involved in litigation with

Mr. Albanese?

A Yes,
Q In wﬁat cﬁpacity?
A Well, I simply.-- I just refused to pay him any more
money.
Q What I mean by that is who 18 suing who?
A He i1s suing me. i
Q For what? |
A For the balance of his money.
Q Did Mr, Albanese also initiate complaints before

a number of other agencles besides the Federal Election
Commission?

A Best of my knowledge, he had tried to involve me in
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a social securiﬁ& situation where he was claiming that he
was, you know, entitled to unemployment benefits, He had
éalled gsome people at IRS who subsequently had come in and

didn't find anything, He Jjust took on a bitter man thing,

.and, you know, he called the newspapers and threw Stories

out to all the newspapers and ---
Q Were any of those stories published?
A There were a couple published; one, if I am not

mistakén, in the Bergen Record and the Hudson Dispatch,

Q Did you ask for a retraction? D1id you ignore
them?
A We Jjust ignored them, I didn't want to get involved,
Q What 1s the status of the litigation of

Mr, Albanese against you, present status?
A Present status is there i1s discovery and 1nterrogator1vs
that were going back and forth belng answered,

Q In your opinion, and I think the rules of
evidence you are probably qualified to give it, in your
opinion was Mr. Albanese an alcoholic?

A From the state of hils, his carrying on, he was almost
always in a state of intoxication in varying degrees.

Q Was this to the extent that it upset the
office routine and the general conduct of the business?

A Matter of fact, a couple times he passed out in the

office. He passed out in the street, and I belleve the

TRrE
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Ccliffside Police had to pick him up and take him home.

I found out later on that he had been at Bergen

Pines, and basically it was like a drying out kind of

thing, period,

Q Did Mr. Albanese make any attempt to have you
arrested?
A Yes, couple of times. Once he claimed I had stricken

him, and another time he threatened -- he claimed I had

threatened to kill him,

Q Were these complaints ever substantlated?
A Yes., They were both dismissed.

Q They were what?
A Oh, substantiated by him? No.

Q - A1l right., Then they were both dismissed;

Is that correct?

A Yes.

Q Didlﬁou attempt to help Mr., Albanese with
this problem which he appeared to have?
A Oh, sure ' yes,

Q And you continued to pay him after you had no
obligation to do so after a period of time?
A I continued to pay him after I felt I had no
obligation to do so, because I Jjust couldn't leave the
men without any income at all, I just couldn't do it.

Q Did Mr. Albanese at any time say to you that
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he was going to any official agency and disclose any matters

involving -—==

A No.
Q -= your campaign?
A No. He just got boisterous out front, and a couple

of times we had to call the Cliffside Park Police to ask him
to leave the premises. He was disrupting the whole

premises., He would come in and start arguments and

shouting and everything, and we Just asked that they would --
in fact, 1f I am not mistaken, somewhere along the line some
kind of an order came out from somebody that he was not

to come near this place,

Q Was this obtained at your initiation?
A If he came here, he would be arrested,

Q Was this obtained at your initilative?
A Yes. I didn't want him in this place,

Q Do you remember whether you contacted counsel

jpv

or obtalned legﬁlwadvice for Ehis ===

A Yes.
Q D protective order as 'we might call it?
4 5 - 4 . | I. 2 » ‘z
A It was never formally done. Tt was kind of -- put

the people on notice I didn't want him here any more. I
didn't want him coming near the place.
Q In other words, he was such a disruptlon to

your business and professional stature ---
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A Yes.

Q -- that you could not bear it any longer.

Going back to what we had discussed just previously
earlier, in terms of priority of things in your everyday
operations here at Generation IV, Mr., Gambino, how would
you classify your concern with the campaign? Shall we
say on a scale of 1 to 5, where would you put it in terms
of priority of the items?

A Definitely at the bottom of the list, It was one
of my last, because we had, you know, the pregnancy

and my own illness and the business, closing Paramus,
There was —— 1t was like the end. It was the least thing
on my mind.

Q You mentioned under direct examination that
you had given the FEC forms which you received to Mr,
Albanese to 111 them out?

A Yes,
Q Did you ever follow up and ask Mr, Albanese

what he did with those forms?

A No. I don't think we were really talking at the

time to each other at the time when the mallgrams started

to come. I had -= T had asked him once way back earlier,

you know, 1s everything okay, and he indicated that there was

no problem; everything was taken care of,

Q Again you placed total rellance on Mr, Albanese
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to take eare of campalgn matters?
A Oh, yes.

Q And consistent with your priorities of things
to do during a typical business day, you were relylng on
Mr. Albanese to perform these functions or perform these

filings ===

A Yes,
Q -=- at the FEC?
A Yes,
Q You also mentioned earlier that Mr, Albanese

filed for unemployment. And i1f I am not correct, the status

of that was that he was not granted unemployment compensation
A As far as I know, he wasn't, I don't think he was,
yes.

Q Mr, Gambino, in relation to these incidents

which you mentioned earlier involving the conduct of

Mr. Albanese 1n your office, there are witnesses to this?

A Yes,
Q These people are employees in your office?
A Some of them are employees, Some are friends; some

are business assoclates, business acquaintances.
Q And this would be substantiated by the discover
in the action Albanese vs. Gambino, Docket L10274-76; is

that not correct?
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Q
A No.

Q
answérs?

REDIRECT EXAMINATION BY MR, SCALL:

s T gy
» P L ¥

d¢romk . oe
MR, TAMBURRO: 1In fact, for this purposr

I would like © introduce this as Exhibit F,

i‘guéss it would be.

This is a copy of praoposed answers
to interrogatories served upon Mr, Gambino
for answers,

This would be docket number L10274=76
in the Superior Court of the State of New

Jersey, Law Division, Bergen County.
Do you know the date this action was filed?
This 1s not referred to in the proposed

MR. TAMBURRO: No.

MR, SCALL: Mr. Gambino, no further
questions,

MS. VAN GELDER: No further questipns.
Thank you for your cooperation.

(Whereupon at 5:30, the deposition was

concluded.)
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CERIIFICATE
I, THALIA T, CHAN, a Notary Public and Certified

Shortharmd Reporter of the State of New Jersey, do hereby

!céftify that thé foregoing 1s a true and accurate transcript

of the ‘testimony as taken stenographically by and'before
me at the time, place and on the date hereinbefore set

forth.

éﬁm %%%
THALIA T, CHAN, Notary Public -
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June 8, 1976

Gambino For Congress Connittee
771 Anderson Avenue
Cliffside Park, New Jersey 07010

INVOICE # 2954

Anount due as follows:

11,000 Campaign cards, 2 color one side, one color

back, with halftone (picture). $307.73
Layout and mechanical of above, including outside

phozostats and reverses - 70.00
TOTAL $377.73
New Jersey Sales Tax 18,89
TOTAL AMOUNT DUE THIS INVOICE $396.62

THANK YOU FOR YOUR BUSINESS.

L-} J. MAT ASSOCIATES, Inc.
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Plaintiff
VITO A. ALBANESE, SR.

VS.

Docket No. L 10274-76
Defendant

-

ANGELO S. GAMBINO

TO: David J. Zendell, Esq.
27 Church Street
Paterson, New Jersey 07505

As requested below are the answers to the following Interrogatories:

1. Give the names and addresses of all persons who have knowledge of any
relevant facts as to the above law suit and state the names of those persons
who will testify at time of trial.

Barbara J. Famoso - 660 Palisade Ave., Cliff. Park, N.J.
[sabelle Gambino - 233 - 13th St., Palisades Park, N.J.
salvatore Gambino - 233 13th St., Palisades Park, N.J.
James Tipps - 330 Northwood Way, Palisades Park, N.J.
Carol Lombardo - 328 Highwood Ave., Leonia, N.J.

Leona Leach - 426 Hillside Ave., Palisades Park, N.J.
Kim Bleich - 382 Washington Ave., Cliffside Park, N.J.

All of the above will testify if necessary.

2. Give the names and addresses of all proposed expert witnesses and
attach copies of any written reports. If reports were oral, set forth the
substance of the report.

None.

3. State the time, date and place when the Defendant first - et the Plaintiff
and what discussions, if any, took place at that time.

Latter part of March, early part of April, 1976. Discussions were regarding

transfer of Plaintiff's real estate license to Generation IV Realty.



4. State the time, date and place when Defendant first sought out Plaintiff
for managing his campaign, who was present, what discussion, if any, took
place at that time.

Defendant did not seek out Plaintiff for managing campaign it was Plaintiff
wb sought out Defendant for managing campaign in the early part of
April. Barbara Famoso was present.

5. Did Defendant execute an employment agreement dated April 26, 1976,
which was witnessed by Barbara Famoso to pay the Plaintiff $300. 00 per
week commencing May 28, 1976, until November 5, 1976.

Yes.

6. Pursuant to said agreement when.was Plaintiff to commence his duties

thereunder ?

Within a week or two after agreement.

7. State in detail the Following:

A. The total amount of money Plaintiff received for his services rendered
pursuant to employment agreement as stated in number 5 above.

B. The dates said payments were made and the individual amount of each
payment.

Attached are copies of all checks Plaintiff received.

C. Whether payments were made By check or cash.

Check.

D. U check, attach copies of all cancelled checks.

Copies are attached.

E. The name of the bank and the account mumber of said checks.

Hudson United Bank

A(‘(fO\l% 329- /3/—é ‘
L 525 7331




8. Did Defendant set up a campaign account and appoint a (reasurer
pursuant to Law as requested by the Plaintiff ?

Campaign account was not set up because we withdrew trom the race
sometime in September. Treasurer had been appointed.

9. State in detail what responsibilities Defendant give Plaintiff in the
management and coordination of his campaign.

Defendant pave Plaintiff total control of managing and coordinating campaign

and relied on this proported expertise in management of campaign, including

but not limited to: Advertising, Public Relations, Speaches, lLectures, News
Releases, Press Conferences, Etc.

10. State in detail in what manner Plaintiff proved incapable of handliny said
responsibilities.

Plaintiff was in almost every instance completely intoxicated. The fullowing
are examples.

A. He was both physically abusive and verballyv abusive to manv ot
the employees.

B. Plaintiff acted in manner that was detremential to the character and
overall image of the defendant.

Gl

Plaintiff pass out from intoxication in the middle of the day iun the
office.

D. Plaintiff hid wine in various parts of the office for his own consumption.
E. Plaintiff caused considerable commotion on the One to One TV Benefit
where he had to be physically restrained by members of the One to One
staff from darting out in front of TV cameras and causing tetal chaos
including falling over tables after drinking on the pre:ises.

i

11. Where was Plaintiff to appear tor work each day’

771 Anderson Avenue, Cliffside Park, New Jersey




17 Did Plaintiff make plans for and schedule walking tours, bus stop tours
and supermarket tours for Defendant and did Defendant cver co on sard tours?

Plaintiff talked about tours very often and such promuotionul procransbut never
informed me of any formal plans or scheduled dates for such.

5. A. Did Defendant supply Plaintiff with all necessary equipment and
personnel to carry on an effective campaign?

Yes.
B. If ves, describe in detail what Defendant supplied to the Plainutf?

Even to the extent of opening a seperate campaign oftice complete with sccretary,
stationerv, envelopes, complete campaign literaturc. desks, telenhones,

tvpewriters, etc. All this was done at Defendants cwn expenge with the understand:

that the Plaintiff would assume full responsibility for their effcctive use during
the campaign.

However, due to adverse publicity and embarassment on numerous occassions
due to Plaintiffs intoxicated state it was necessary to cl:se down said office
within weeks after it was opened, regardless of the fact of monev Defendant
laid out for moving costs, security and advanced rent an premises, not to
mention the thousands of dollars invested in campaign literature that was

ail now useless.

19. Did Defendant buy or offer to buy the necessary stamps tor the numerous
mailings Plaintiff had prepared?

Yes.

20. Did Defendant on his own initiative, ask Plaintift (o arrange with
conuressman Helstoski for Defendant's withdrawal troni the race and was
this done in spite of lack of payment from Defendant to Plaintitt?

In view of the fact that we had come to a verbal agreement that because of the
tremendous amount of dollars lost out of the necessity to abandon the campaign
due to Plaintiffs drinking habits it had been mutually aureed that the Plaintiff
would make all necessary arrangements for withdrawal “rom the race, and it
was further agreed that no further monies vere to be pa d to Plaintiff and we
would part with no ill feelings on all matters dealing wita the campaign: even
to the extent of allowing Plaintiff to keep his license in the real estate office.

21. A. Did Defendant meet regularly with Plaintitf to discuss progress of
campaign and who was present at said discussions”?

Yes, we met several times to discuss the problems of the campaign. Some

of these meetings were private but many were attended by the followiny:
Harbara Famoso, Salvatore Gambino, James Tipps and John Maione. However,
when many of our meetings took place the Plaintiff was too intoxicated to carry
anoanv antellicent discussion.



21. B. If s, where, when and how often?

Where - 771 Anderson Avenue, Cliffside Park, N..J.

When - various times during the week

How Often - various times throughout the course of the campaign

22, Did Plaintiff ever leave campaign headquarters at the end of the dav
without Deiendant's consent?

PlLaintiff very seldom needed permission to leave at end of day due to the
fact that he would seldom stay that long.

23. When did Plaintiff first go to work for Defendant?
sometime in May.

24. When did Plaintiff receive his first paycheck?
Sometime in May

25. Were promises ever made by the Defendant to make up to Plaintit
for back wages not paid furing contract period?

Absolutely Not.

26. State in detail the duties required of plaintiff to tulfill the requirements of
acreement signed batween the parties on April 26, 1976.

Coordination of major campaign including: Public Relations, Advertising,
Press Releases, Speech Writing, Personal Appearances, Debates, etc., etc.
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CERTIPICATE OF INCORPORATION
CF
GELERATIO. IV REAITY Lii.e.

THIS I8 TO CERTIFY THAT wWE, ANGELO § . GAMBINO ané PRISCILLA
ARCE do heraeby associate ourselves int.s a corporation under and
by the virtues of an act of the Legislature of the State of New
Jorsey ontitled “Gonaral Corporation® Title 14 uf thic Kevised
Statues £ 1937 amd supplements theret. and acts amendatory thereof
and dv aevarally agreae to take the ruabos of shares of capital
=tocr sot opposite cur respective naaes,

l. The namne of the corporation iu GEIERATION IV REALTY

CORP.
?. The location of thao principal ~ffice 1 thiz State is

615 Bexgan Doulevard Port Lee . New Jeruey 07024,

The nana of the agent theredin aud in charye thereof
upon whoti process against this corporation may bu served is
AlGELO §. GAMBINO,

3. Tho rbiccts for wvhich this corpocration in formed areg
<o coucult with and advise aor act as ayent for any D rion. persong
»r legal entity in the developnment, construction and wanagement
2f real property; not eoxciuding the ccnductisyg of feasability and
marketiag studies, presales and sales narketing prgrans
architectual planning aind t<ns1:XMLFault xmlns:ns1="http://cxf.apache.org/bindings/xformat"><ns1:faultstring xmlns:ns1="http://cxf.apache.org/bindings/xformat">java.lang.OutOfMemoryError: Java heap space</ns1:faultstring></ns1:XMLFault>